
Zápisnica z XV. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Podolínci, 
 konaného dňa 23. mája 2024 

o 16:00 hod. 

K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Pán primátor otvoril zasadnutie MsZ a skonštatoval, že MsZ je uznášania schopné. 
 
 
K bodu č. 2 Schválenie programu zasadnutia MsZ 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu MsZ 
3. Určenie overovateľov zápisnice 
4. Program rozvoja mesta Podolínec na roky 2024 – 2030 
5. Návrh VZN Mesta Podolínec č. 3/2024, ktorým sa schvaľuje Trhový poriadok pre Podolínsky jarmok 
6. Rôzne 
7. Diskusia 
8. Záver 
 
Hlasovanie za schválenie programu 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 3 Určenie overovateľov zápisnice 
 
Overovatelia zápisnice –  Radoslav Borovský, Eduard Ferencko 
 
 
K bodu č. 4 Program rozvoja mesta Podolínec na roky 2024 – 2030 
 
p. primátor informoval o programe rozvoja mesta Podolínec na roky 2024-2030 podľa priloženého 
materiálu. Všetky pripomienky boli akceptované a zapracované. Odsek, ktorý navrhol konateľ LMP, jedna 
z komisií odporúča vyňať. Týka sa vytvorenia režijného revíru mesta, kde nie je uvedené, že sa ide 
vytvárať, ale je uvedené, že vytvorenie by bolo vhodné. 
p. Zima – z hľadiska budúceho vývoja a aj z hľadiska výmery pozemkov, ktoré má mesto k dispozícii je 
dôležité uvažovať o vytvorení režijného revíru. Doporučujem, aby tento odstavec bol ponechaný.  
p. Piatniková – mojim pozmeňujúcim návrhom je, aby ten odstavec tam bol zachovaný.  
p. Simoniková – ja som bola jedna z tých, ktorá navrhuje ten odstavec vyhodiť, z dôvodu, že sú tam 
uvedené veci podľa mňa nepodstatné. Zmluva s poľovníkmi je uzavretá do roku 2037 a údaje o vyčíslení 
škody, ktoré sú v tom odstavci, nemá žiadnu výpovednú hodnotu. 
Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Piatnikovej  
Za: 8  hlasov   Proti: 2  hlasov  Zdržal sa: 1  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 245/2024 
Za: 8  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 3  hlasov 
 
 
K bodu č. 5 Návrh VZN Mesta Podolínec č. 3/2024, ktorým sa schvaľuje Trhový poriadok  
                             pre Podolínsky jarmok 
  
p. primátor predniesol návrh VZN podľa priloženého materiálu. 



p. Antoni – prejednávali sme protest prokurátora a jedným z bodov bola kontrola a to kto môže vykonávať 
kontrolu. Navrhujem, aby sa článok 8 bod a) zmenil z poverených zamestnancov na správcu jarmoku. 
p. Simoniková – navrhla textovú časť upraviť gramaticky. 
Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Antoniho  
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Simonikovej  
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 246/2024 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 6 Rôzne 
 
p. primátor informoval o podmienkach obchodnej verejnej súťaži na prenájom nebytových priestorov 
v priestoroch Domu služieb z dôvodu viacerých záujemcov o priestor.  
Hlasovanie za uznesenie č. 247/2024 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 7 Diskusia 
 
p. primátor informoval o pripravovaných výzvach a to:  
- projekt miestne komunikácie – vybrali sme ul. Jozefa Smreka, čiastočne ul. Družstevná. Máme urobenú     
  projektovú dokumentáciu a rozpočet. 
- rekonštrukcia zberného dvora – náklad je okolo 500 000,- Eur. 
- projekt na výstavbu telocvične – projekt je pripravený a pripravujeme žiadosť o NFP. 
- projekt MAS – máme možnosť získať peniaze na rozvoj cestovného ruchu. V doline pri vleku by mal     
   vzniknúť fit-park. Ešte máme možnosť získať 13 000,- Eur z opatrenia na rekonštrukciu miestnej cesty.    
   Mohli by sme zrekonštruovať cestu na cintoríne. 
- výzva Ministerstva financií a takisto z Okresného úradu v rámci menej rozvinutých okresov – ešte tam    
   nemám zámer. 
 
p. Borovský – môžu sa zamestnanci, ktorí pracujú na hradbách podieľať na oprave kaplnky Jána 
Nepomuckého? 
p. primátor – zamestnanci sú určení na rekonštrukciu hradieb. 
p. Borovský – na ul. Zimnej sú dva kanály, nedalo by sa to opraviť, jeden z nich je zlomený. 
p. primátor – minulého roku sme tam vybudovali dve dažďové vpuste, aby sa vyriešil problém so stojatou 
mlákou. Samotná rekonštrukcia tejto ulice je okolo 460 000,- Eur. 
 
 
 
 

 

 

 
 



 
K bodu č. 8 Záver 
MsZ končí o 16:49 hod.  

 
 

 
                                                                                      __________________________                                       

                      primátor mesta     

      

 

          ___________________________ 

             prednostka MsÚ             

 
 

Overovatelia zápisnice:                                       __________________________ 
 
 
                                                                                ___________________________ 
 
Zapisovateľ:      Lenka Compľová, 23.05.2024 


